
Dagsorden 14/12-2021 
Lokation: AS.02 
Tidspunkt: 14:00 

Valg af ordstyrer 
Søren 

Valg af referent 
Camilla Bentzen (jordbrug og byg) 

Opfølgning fra forrige møde 
Kantine chefen kommer til næste møde som opfølgning til foodtrucken og frugten.  

Scarlett pleasure kom der ca. 700 billetter.  

Valgtapas blev aflyst.  

Æbleskiver og comedy med 200 kom til dette 

Søren introducerer akademirådets arbejdsopgaver 
Søren gennemgår hurtigt akademirådets arbejdsopgaver, for de nye deltagere fra de forskellige 

kompetencecentre.  

Valg til formands- og næstformandspost 
a. Evt. et par faste referenter 

Gennemgang af de forskellige opgaver, der er tilknyttet.  
Formand: dagsorden, ordstyrer, akademirådsmail hvis nogle spørger om noget (sker ikke så meget på) 
Næstformand: hjælper formanden.  
Stiller op til formand. 
Talita(mfø) (trak sig efter tale) 
Kasper (fiba) 
Næstformand: 
Emmelie (jordbrug og byg) 

Akademirådets input til intern kommunikation på akademiet v. Andy 

Grantham 
Kort om hvad han laver: hvordan og hvad der skal kommunikation ud af til og på akademiet. Fx billeder fra 

festen i november. 

Akademirådet føler der manglede information om de køleskabe som er kommet op i løbet af sommeren.  

Vi må som studerende må tage takeover på insta, men ikke promovere fx scarlet. At vi mangler en insta 

som er til intern, da det primært køre ekstren lige nu. Mulighed for at akademirådet evt. kan bruge det til at 

spørge om ting som gang give os noget. Lige nu bliver den brugt til at sælge det stedet, måske kan det 



sælge lidt mere hvis man mere viser de fede arrangement der er. Planlagt takeovers. Kea har en insta som 

er beregnet til de studerende. Måske studielife kunne være godt. 

Opslag på både facebook og insta, men storys på insta. Behind the scene på nogle ting. Måske folk mere er 

til de arrangementer som kommer på studieupdate også kommer på studieupdate.  

Kasper pointere at tit så drukner tingene på studieupdate. Da det kræver man virkelig er opsøgende selv, 

da arrangementer bare er en lille note der på.  

Vil vi hjælpe med at promovere ting på de forskellige kompetencecentre. Promovere både arrangementer 

og akademirådet.  

Andy handler på at promovere akademirådet. 

a. Hvad er vigtigt, hvilken medie, godt/skidt, idéer til indhold osv. 
 

Jury-medlem fra akademirådet skal vælges til at behandle indstillinger til 

underviserprisen (Søren) 
a. LINK til studieupdate 

Akademirådet har været med til at ændre nogle af spørgsmålene. Og det var taget videre. Jakob søger 
nogle fra akademirådet til at gennemgå ansøgerne, til at videre stilles.  
Jurymedlem fra akademiet: Tim. 

Foreningspulje til studenterdrevne initiativer (Søren) 
Kenneth gennemgår kort rammerne for foreningspuljen. Søren uploader den til facebook 

a. Søger repræsentant fra akademiråd til at indgå i behandling af ansøgere 
Talita og Emmelie. 

b. Promovering januar/februar, deadline for ansøgere 

 

 

 

Næste møde: 
- Indkalder kantinechefen til høring 

- Deso 

- Tirsdag den 1. februar kl. 14 

Eventuelt 
Budget gennemgang af pulje pengene.  

Søren rydder op i facebook-gruppen så det kun er dem der skal være der som er på gruppen.  

https://studieupdate.eaaa.dk/Noticeboard/Lists/NoticeBoard/DispForm.aspx?NoticeBoardItem=6109&IsDlg=0

